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خبر  و مصاحبه

نشست وزیر ورزش با المپیکی ها
 کیومرث هاشـــمی وزیر ورزش و جوانـــان، صبح امروز 
در نشست صمیمی با ورزشـــکاران اعزامی به المپیک 

پاریس گفـــت و گو می کند.
این جلســـه از ســـاعت ١٠ صبح امروز در سالن آبگینه 
هتـــل المپیـــک بـــا حضـــور وزیـــر ورزش و جوانـــان، 
ورزشکاران مســـافر بازی های المپیک پاریس و رؤسای 

فدراســـیون های ورزشـــی برگزار می شـــود.

 رکوردشکنی صالحی در اسکیت
میـــاد صالحـــی در  مســـابقات انتخابـــی تیـــم ملـــی 
اســـکیت ســـرعت، رکورد ماده ۱۰۰ متر ایران را شکست. 
او در مرحلـــه نهایی انتخابی تیم ملی برای شـــرکت در 
مســـابقات جهانـــی ایتالیا بـــا ثبت حد نصـــاب ۹.۵۶۶ 
ثانیـــه زودتر از بقیه اســـکیت بازان خط پایـــان را رد کرد 
و بـــا قهرمانی رکـــورد ملی این ماده را هـــم جابه جا کرد.

تارقلی زاده: ۴ هفته اول لیگ برتر 
بدون VAR برگزار می شود

علی تارقلـــی زاده، رئیـــس کمیته روابـــط بین الملل 
فدراســـیون فوتبال در نشســـت خبری خـــود اظهار 
داشـــت: »اتفاقـــی خـــوب و البتـــه شـــوک آور بـــرای 
AFC ورود سیســـتم کمک داور ویدیویـــی به فوتبال 
کشـــورمان بود، چـــون باید ســـعی می کردند VAR  را 
برای بـــازی لیگ قهرمانـــان بیاورنـــد. کمیته اجرایی 
تصویـــب کـــرده تمـــام مســـابقات لیـــگ قهرمانان با 
VAR برگزار شـــود. مردم مشتاقانه می آیند بازیکنان 
بزرگی همچون رونالدو و نیمـــار را ببینند. رونالدو را 
آوردیم تا بـــه جامعه روحیه تزریق شـــود.« او تصریح 
کرد: »لازم اســـت پروســـه تهیه کمـــک داور ویدیویی 
ســـریع تر انجـــام شـــود. باتوجـــه بـــه کمک هایی که 
از ســـمت وزارت ورزش و صداوســـیما به فدراسیون 
شـــده می توانیـــم VAR را در لیگ برتـــر فصل جدید 
داشـــته باشـــیم. البتـــه برگـــزاری قطعی مســـابقات 
لیـــگ برتر با اســـتفاده از وی ای آر از هفتـــه چهارم به 
بعد اســـت و بازی ها پیش از هفته چهـــارم، احتمالاً 
بـــدون اســـتفاده از ایـــن تکنولـــوژی برگـــزار خواهد 
شـــد تا نواقص برطرف شـــود.« رئیـــس کمیته روابط 
بین الملل فدراســـیون فوتبال گفت: »یک سیســـتم 
VAR بـــالای ۲ تـــن وزن دارد و جزئیـــات و تجهیزات 
فراوانـــی دارد و بـــا ســـاده انگاری آن مـــردم را فریـــب 
می دهیـــم! تقاضـــا بـــرای آن زیاد اســـت و ســـفارش 
آن از شـــرکت ها ۷ مـــاه طول می کشـــد. افـــرادی که 
می گویند این وســـیله آوردنش راحت اســـت، بروند 
بیاورنـــد! هـــزار تومـــان نمی توانیـــم بـــه بانک هـــای 
خارجی بفرســـتیم و از فـــرودگاه خودمان نمی توانیم 
۱۰ هـــزار دلار این طرف و آن طرف ببریم.« تارقلی زاده 
بیان داشـــت: »کســـی بـــرای VAR جیبـــی ندوخته 
اســـت و دنبـــال درآمدزایـــی بـــا آن نیســـتیم و صرفاً 
یک وســـیله اســـت که بـــرای فوتبـــال لازم و اجباری 
اســـت. متأســـفم که یک ســـری افراد به خاطر منافع 
خودشـــان به دنبـــال منصـــرف کردن شـــرکت های 
خارجـــی جهـــت ارائـــه VAR به ایـــران بودنـــد. آنها 
 VAR قطعاً یک ایرانی اصیل نیســـتند! یک دســـتگاه
انتخاب کردیم که این دســـتگاه چینی بوده و شـــاید 
در ایـــن خصوص انتقـــاد کنند اما سرتاســـر دنیا این 
را می داننـــد که اکنـــون اکثر وســـایل الکترونیکی در 

هنـــد و چین تولید می شـــود.«

آغاز مرحله دوم مبارزه با فساد 
پرونده فســـاد در فوتبال که با موضوع مس رفســـنجان 
مشـــهور شـــد، وارد گام دوم عملیاتی خود شده است. 
ایـــن پرونـــده کـــه در مرحلـــه اول خود با جلـــب برخی 
مســـئولان تیم، چند مقام فدراســـیون فوتبـــال و چند 
فعال رســـانه ای همراه بود، حـــالا وارد فاز دوم عملیاتی 
خود شـــده اســـت. براســـاس اخبـــار دریافتی مـــا، این 
رونـــد مبارزه با فســـاد وارد اســـتان خوزســـتان و هیأت 
فوتبـــال این اســـتان شـــده اســـت و هم اکنـــون برخی 
تحقیقات توســـط نهادهـــای نظارتی با دســـتور قضایی 

در حال انجام اســـت.

 اعلام قطری ها در خصوص 
فسخ قرارداد حزباوی

محمدامین حزباوی، بازیکن پیشـــین تیم فوتبال فولاد 
خوزســـتان و تیم ملی ایران، با اعام باشـــگاه الســـد به 
صورت توافقی از تیم جدا شـــد. این در حالی اســـت که 
حزبـــاوی با قراردادی پنج ســـاله به الســـد قطر پیوســـته 
بـــود و تنهـــا یک فصـــل در ایـــن تیم تـــوپ زد. باشـــگاه 
الســـد درحالی خبر از فســـخ قرارداد با حزبـــاوی داد که 
ایـــن مدافـــع ایرانی فصل بســـیار خوبی را با تیم پشـــت 
سرگذاشت و در بیشـــتر بازی های تیم در ترکیب اصلی 
بود. درباره دلیل فســـخ قرارداد حزبـــاوی گمانه زنی های 
زیادی وجود دارد و این باعث شـــد تـــا روزنامه الرای قطر 
هـــم واکنش نشـــان دهـــد. ایـــن روزنامه قطـــری دلیل 
فســـخ قرارداد حزباوی را فنی دانســـت. الرای در شماره 
روز چهارشـــنبه خود نوشت: »الســـد می خواهد که یک 
تیـــم قدرتمنـــد و قـــوی برای فصـــل بعد آمـــاده کند و به 
همین خاطر قرارداد حزباوی را به صورت توافقی فســـخ 
کرد. باشـــگاه الســـد از این بازیکن به خاطر زحماتی که 

در فصل قبل کشـــید تشـــکر کرد.«

واکنش سرمربی والیبال شهداب به میزبانی یزد 

محمدی راد: قهرمانی آسیا راحت نیست

جهانبخش در گفت و گو با ایران ورزشی:

  بازگشت به لیگ ایران؟ 
در اروپا می مانم 

پیشنهاد  اغواکننده مکزیکی ها را نمی پذیرم

اتمام حجت کمیته مجوز حرفه ای با تیم های لیگ برتری

قانون را رعایت نکنید، حذف می شوید
 کیومرث هاشمی در بازدید از اردوی ژیمناست المپیکی:

 این موفقیت ها متعلق به الفتی است

حدود یک ماه از انتشـــار دســـتورالعمل 
جدید کمیته مجوز حرفه ای و همچنین 
مصوبه ســـقف بودجه می گـــذرد و در هر 
دو دســـتورالعمل، به الـــزام تیمداری در 
بخـــش زنان توســـط باشـــگاه ها اشـــاره 
شـــده اســـت. اما کماکان باشـــگاه های 
بزرگی مثل اســـتقال، پرسپولیس و ... 
به دنبـــال راه فرار از ایـــن مصوبه جدید 
فدراســـیون هستند. باشـــگاه های لیگ 
برتـــری در طـــی این یـــک ماه با اســـتناد 
بـــه اینکـــه کنفدراســـیون فوتبال آســـیا 

هنوز تشـــکیل تیم زنـــان را در الزام های 
گروه اول که باشـــگاه ها ناچار به رعایت 
آن هستند؛ نداشته است و در واقع این 
مورد جـــزو گروه دوم الزام ها می باشـــد؛ 
تصور می کنند به مانند ســـال گذشته با 
پرداخت جریمه ای ســـنگین، می توانند 
فعـــاً خودشـــان را درگیـــر تشـــکیل تیم 
زنـــان نکنند؛ امـــا صحبت های مصطفی 
زارعی در جلسه ســـالانه مدیران عاملی 
که موفق بـــه اخذ مجوز حرفه ای شـــده 
بودنـــد؛ روشـــن کرد کـــه کمیتـــه صدور 

مجوز حرفـــه ای این مـــورد را الزام اصلی 
می دانـــد و هـــر باشـــگاهی در صورتی که 
موفق به کســـب سهمیه آســـیایی شود؛ 
در صورتـــی کـــه اگر تیـــم زنان نداشـــته 
باشـــد، امکان حضور در لیگ قهرمانان 
آســـیا را نخواهد داشـــت. او در خصوص 
زمان اجـــرای ایـــن مصوبه گفـــت: »این 
مصوبه توســـط هیـــأت رئیســـه تصویب 
شـــده و مربوط به لیگ بیســـت وچهارم 
اســـت و مـــا مـــدارک باشـــگاه ها را برای 
صـــدور مجـــوز حرفـــه ای در بـــازه زمانی 
مهرماه ســـال ۱4۰3 تا اســـفندماه همین 
ســـال بررســـی می کنیم. یک بـــار دیگر 
بـــه طـــور شـــفاف اعـــام می کنـــم، هر 
باشـــگاهی موفـــق بـــه کســـب ســـهمیه 
آســـیایی شـــود بایـــد تیـــم زنان داشـــته 
باشـــد، در غیر این صورت اجـــازه حضور 
در لیـــگ قهرمانـــان آســـیا را نخواهـــد 
داشـــت. ضمن اینکـــه این تیـــم بانوان 
بایـــد در لیـــگ دو، لیـــگ یـــک و یا لیگ 
برتر باشـــد و تیمداری در ســـطح استانی 
مورد تأیید کمیتـــه صدور مجوز حرفه ای 

نخواهـــد بود.«

 مسئولان ســـازمان لیگ روز سه شنبه از 
زمان آغاز بیســـت وچهارمین دوره لیگ 
برتـــر فوتبـــال رونمایـــی کردنـــد و اعام 
داشـــتند کـــه ۲۵ مردادمـــاه مســـابقات 
لیـــگ برتـــر آغـــاز خواهـــد شـــد. لیـــگ 
درحالـــی از ایـــن تاریـــخ آغـــاز می شـــود 
کـــه ورزشـــگاه آزادی به دلیـــل تعمیرات 
نمی توانـــد میزبـــان لیـــگ برتـــر بـــرای 
برگـــزاری مســـابقات باشـــد، بـــه همین 
دلیل مســـئولان، ورزشـــگاه تختی تهران 
را بـــرای میزبانـــی تیم هـــای اســـتقال و 
پرســـپولیس جایگزین ورزشـــگاه آزادی 

کردند. این درحالی اســـت که ورزشـــگاه 
تختـــی با وجـــود آغاز لیـــگ برتـــر تا 3۵ 
روز دیگر شـــرایط مشـــخصی ندارد. علی 
جـــوادی، مدیـــرکل ورزش و جوانـــان 
اســـتان تهـــران در خصـــوص آمادگـــی 
ورزشـــگاه تختی برای میزبانـــی تیم های 
بـــه »ایـــران  اســـتقال و پرســـپولیس 
ورزشـــی« می گویـــد: »۹۵ درصـــد تمـــام 
کارهایـــی که بـــرای میزبانی لازم اســـت 
انجام شـــده و مابقی کارها هـــم درحال 
انجـــام اســـت. اصلی ترین موضـــوع در 
بحث آماده ســـازی ورزشگاه تختی تأمین 
منابع مالی اســـت که تاکنون این منابع 
تأمیـــن نشـــده و نمی توان بـــا وجود این 
کاری انجام داد.« او در ادامه توضیح داد: 
»ما پیش از ایـــن با پیگیری های جهادی 

۹۵ درصـــد کار را جلو بردیـــم و حالا برای 
تجهیز ورزشـــگاه بـــه ۲۰ میلیـــارد تومان 
اعتبـــار نیاز داریم تا این ورزشـــگاه آماده 
شـــود و بازی های استقال و پرسپولیس 
در ایـــن ورزشـــگاه برگزار شـــود.« به طور 
کلـــی آنچـــه از وضعیت کنونی ورزشـــگاه 
تختی مشـــخص اســـت، این ورزشـــگاه 
هنـــوز آمـــاده برگـــزاری مســـابقات لیگ 
برتر نیســـت. حـــال اینکه مســـئولان امر 
چطـــور از مهیـــا بودن شـــرایط در تختی 
بـــرای برگزاری مســـابقات لیگ ســـخن 
می گوینـــد، جـــای ســـؤال دارد. در ایـــن 
شـــرایط بعید به نظر می رســـد ورزشـــگاه 
قبـــل از شـــروع لیـــگ بیســـت وچهارم 
بـــه شـــرایط ایـــده آل برســـد. جـــوادی 
در خصـــوص ایـــن موضـــوع کـــه چـــه 

زمانـــی ورزشـــگاه تختی آماده می شـــود، 
توضیـــح داد: »زمـــان تکمیل ورزشـــگاه 
تختـــی نامشـــخص اســـت و همان گونه 
کـــه اعـــام کـــردم ایـــن ورزشـــگاه برای 
آماده ســـازی نیازمند تأمین اعتبار است 
و درخواســـت ما از مســـئولان این است 
کـــه ایـــن منابـــع را در اختیارمـــان قـــرار 
دهنـــد تـــا بتوانیـــم ورزشـــگاه را بـــه طور 
کامـــل آمـــاده کنیم.« یکـــی از مهم ترین 
موضوعات در خصوص ورزشـــگاه تختی 
بحـــث دسترســـی هـــواداران اســـت که 
مدیرکل ورزش و جوانان اســـتان تهران 
»بـــرای  ایـــن خصـــوص می گویـــد:  در 
راه اندازی ایســـتگاه مترو کارهـــا درحال 
انجام اســـت اما مطمئناً ایســـتگاه مترو 
امســـال آماده بهره برداری نخواهد شد. 

جایـــگاه هواداران بانو مشـــخص شـــده 
و قـــرار بـــر این اســـت کـــه تماشـــاگران 
به صـــورت محـــدود در ورزشـــگاه حاضر 
شـــوند کـــه البته ایـــن از نظر مســـئولان 
فدراســـیون فوتبـــال اســـت.« موضـــوع 
 VAR دیگر در خصوص نصب سیســـتم
اســـت کـــه او در ایـــن خصـــوص بیـــان 
می کند: »با شورای سیاستگذاری ورزش 

ســـازمان صداوســـیما مکاتباتـــی در این 
خصوص داشـــتم و با کیومرث هاشمی، 
وزیـــر ورزش و صداوســـیما نیـــز چند بار 
صحبت کـــرده ام تا هر چـــه زودتر بیایند 
تا محـــل اســـتقرار دوربین هـــا و جایگاه 
خبرنـــگاران را تعیین کنند. با ســـازمان 
لیـــگ صحبت کردیـــم و ایـــن آمادگی را 
داریم که زودتر ایـــن کار صورت بگیرد.«

هشدار جدی مدیرکل ورزش و جوانان تهران درباره ورزشگاه تختی

میزبانی استقلال و پرسپولیس روی هوا

کیومرث هاشـــمی، وزیر ورزش و جوانان در 
ادامـــه بازدید از اردوی ورزشـــکاران المپیکی 
ســـری هـــم بـــه تمرینـــات مهـــدی الفتـــی 
ژیمناســـت المپیکی زد. او در این دیدار هم 
لحظاتی از تمرین الفتی را تماشـــا کرد و هم 
پای درددل ژیمناســـت المپیکی نشســـت. 

هاشـــمی با امیـــدواری بـــرای موفقیت این 
ورزشـــکار گفت: »اگر مهـــدی الفتی همین 
حرکـــت تمریناتـــش را در المپیـــک انجـــام 
دهـــد به مدال خواهد رســـید. بـــرای اولین 
بار در این رشـــته ســـهمیه المپیک کســـب 

شـــده و ایـــن نشـــان می دهـــد کـــه در این 
رشـــته ظرفیـــت وجـــود دارد.  بایـــد بیش از 
گذشـــته بـــه این رشـــته توجـــه شـــود. این 
موفقیت هـــا متعلـــق بـــه مهـــدی اســـت و 
امیـــدوارم کـــه موفـــق باشـــد.« او در ادامه 
خطاب به ملی پـــوش ژیمناســـتیک گفت: 
»هم اکنـــون چنـــد حرکـــت انجـــام دادید و 
دو حرکـــت خیلـــی خـــوب بـــود و بـــه گفته 
مربیان همین حرکت ســـبب کسب مدال 
می شـــود.  باید تمرکـــز خـــود را در المپیک 
بگذاریـــد و گـــوش بـــه فرمان مربـــی خود 

باشـــید. دغدغه شـــما هم حل خواهد شد 
و بـــه آن فکر نکنیـــد. باید در ســـایه آرامش 
پیش رویـــد. ژیمناســـتیک آســـیب دیده و 
نبایـــد دیگر بیـــش از این آســـیب ببیند. در 
بخش تهیـــه تجهیزات هـــم مبالغی تعیین 
شـــده تا بهتر این رشته توســـعه پیدا کند.«
زهـــرا اینچه درگاهـــی رئیـــس فدراســـیون 
ژیمناســـتیک هـــم در ایـــن دیـــدار توضیح 
داد: »خیرخـــواه از ســـال ۹۶ در تیـــم ملـــی 
مربی بود و از زندگی خود گذشـــته اســـت. 
الفتی هم بعد از ۶۰ ســـال ســـهمیه گرفت. 
البتـــه او پیش تـــر در بخـــش جوانـــان هـــم 
ســـهمیه المپیک گرفتـــه بود که بـــه دلیل 
آســـیب دیدگی نتوانســـت برود. از شما هم 
تشـــکر می کنم کـــه بـــه ژیمناســـتیک نگاه 
می کنیـــد و در بخش تجهیـــزات هم کمک 

ید.« کرد
 مهدی الفتی ژیمناســـت المپیکـــی به وزیر 
ورزش قـــول داد همه تاشـــش را بـــرای بالا 
بـــردن پرچـــم ایـــران بکنـــد: »قـــول مدال 
نمی دهـــم چون تجربـــه المپیک نـــدارم اما 
تمام تـــاش خـــود را می کنـــم. می خواهم 

پرچم ایـــران را بـــالا ببرم.«

پیشنهاداتی 
به دستم 

رسیده است 
ولی تصمیم 

دارم اگر 
شرایط فراهم 

باشد در 
اروپا بمانم 

و به کارم در 
لیگ های 

اروپایی ادامه 
بدهم

۷3 روز مانـــده بـــه جـــام باشـــگاه های 
والیبـــال مـــردان آســـیا، تمرینـــات تیم 
شـــهداب یزد میزبان مســـابقات، جدی 
شـــد، آن هم با ترکیبی جوان و متفاوت 
از فصـــل قبـــل. شـــهدابی ها کـــه برای 
اولیـــن بـــار میزبان جـــام باشـــگاه های 
والیبال مردان آســـیا شده اند، در تدارک 
هســـتند تا نمـــره قبولـــی بگیرنـــد؛ هم 
بابـــت میزبانـــی و هـــم نتیجه تیـــم، آن 
هم حالا کـــه ترکیب متفاوتـــی از فصل 
قبل دارد، هـــم بازیکنان و هم کادرفنی. 
رحمـــان محمـــدی راد ســـرمربی جدید 

شـــهداب یزد، بعـــد از توافـــق خیلی زود 
کارش را شـــروع کـــرد و منتظر اســـت با 
حضور بازیکنـــان کمکی تیمش تکمیل 
شـــود: »هفتـــه دوم تمرین را پشت ســـر 
گذاشـــتیم. بازیکنان با پایان لیگ کمتر 
کار توپـــی انجام دادند و به همین خاطر 
کار را بـــا آشـــنایی با توپ شـــروع کردیم 
و بعـــد روی آمادگـــی بدنـــی آنهـــا تمرکز 
کردیم تـــا تیم با اضافه شـــدن بازیکنان 
کمکـــی تکمیل شـــود. خوشـــبختانه ما 
زمـــان کافـــی بـــرای آمادگـــی تا شـــروع 

رقابت هـــا را داریم.«
به نظـــر می آیـــد تیـــم او کار راحتی برای 
قهرمانـــی در باشـــگاه های آســـیا ندارد: 
»درســـت اســـت که همـــه توقـــع دارند 
ایرانی هـــا قهرمـــان شـــوند، امـــا اینطور 

نیســـت. قبـــاً بـــه خاطر غیبت شـــرق 
آســـیایی ها و تیم هـــای قدرتمنـــد، کار 
بـــرای قهرمانـــی راحت تر بـــود، اما حالا 
تیم هـــای ژاپـــن، کـــره و قطـــر می آیند؛ 
تیم هایی قدرتمند بـــا بازیکنان خارجی 
خـــوب، چرا کـــه انگیزه حضـــور در جام 
باشـــگاه های جهان و پاداش دلاری اش 
را دارنـــد؛ مســـابقاتی کـــه مارکتینـــگ 
اســـت. حضـــور تیم هـــای قدرتمنـــد، 
ســـطح رقابت های باشـــگاه های آسیا را 
بالا می بـــرد و بنابراین قهرمانی ســـخت 
می شـــود. بـــا اتفاقاتی که بـــرای والیبال 
ایـــران افتـــاده، امیدواریـــم نماینـــده 
شایســـته ای در این رقابت ها باشـــیم.«
ســـرمربی تیـــم والیبـــال شـــهداب یـــزد 
امیدوار اســـت جـــام قهرمانـــی در ایران 

بمانـــد: »امیـــدوارم جام قهرمانی آســـیا 
در ایـــران بمانـــد. البته بـــرای تحقق آن 
بایـــد تیم های برتـــر آســـیا را ببریم. فولاد 
ســـیرجان هم با شـــرایطی که سال قبل 
داشـــت، دنبـــال قهرمانی آسیاســـت. در 
واقـــع همـــه تیم ها شـــانس دارنـــد. من 
هم امسال، بعد از سال ۹۷، دومین باری 
اســـت کـــه در جـــام باشـــگاه های آســـیا 
حاضـــر می شـــوم و انگیزه زیـــادی دارم تا 
حداقـــل خـــودم از خودم راضی باشـــم. 
همه بازیکنان می دانند در چه شـــرایطی 
و چـــه تیم هایـــی می آینـــد. البته طبیعی 
اســـت که مردم یزد توقع داشـــته باشند، 
اما آنهـــا هم شـــرایط را بعـــد از تغییرات 
ترکیب تیـــم و کـــوچ ناگهانـــی بازیکنان 

ســـال قبـــل درک می کنند.«

جـــم  مها نبخـــش  جها ضـــا  علیر
ایرانـــی تیم فوتبـــال فاینـــورد هلند 
دوران پرفرازونشـــیبی را در یکـــی 
از مطرح تریـــن تیم هـــای اروپایـــی 
پشـــت ســـر گذاشـــت و در نهایت 
فاینـــورد  از  جدایـــی  بـــه  وی  کار 
کشـــید. البتـــه زمزمه ایـــن جدایی 
ح  مطـــر شـــته  گذ نیم فصـــل  ز  ا
 »msn« شـــده، جایی کـــه ســـایت
در مطلبـــی بـــه این بازیکـــن ایرانی 
پرداخـــت و اعام کرد کـــه او جایی 
در برنامـــه »آرنه اشـــلوت« نـــدارد و 
بـــزودی از ایـــن تیـــم جـــدا خواهد 
شـــد. »قرارداد این بازیکن ایرانی با 
فاینورد رو به اتمام اســـت و مدیران 

و کادرفنی این تیم حاضر به تمدید 
قـــرارداد بـــا جهانبخش نیســـتند و 
بـــزودی ایـــن بازیکـــن بـــه درهـــای 
خروجـــی فاینـــورد نزدیـــک خواهد 
شـــد. البتـــه قـــرارداد جهانبخـــش 
طـــوری بـــود کـــه او می  توانســـت با 
رضایـــت مدیران باشـــگاه قـــرارداد 
خـــود را تا یـــک فصل دیگـــر تمدید 
کند اما آنها چنیـــن کاری نخواهند 
کرد.«  جهانبخش در فصل ۲۰۲۱ با 
قراردادی به ارزش یک میلیون یورو 
از برایتـــون انگلیس راهـــی فاینورد 
شـــد و در تابســـتان گذشـــته هم با 
وجـــود آنکه پیشـــنهاداتی از ســـایر 
تیم های اروپایی داشت اما ترجیح 
داد به قراردادش بـــا فاینورد پایبند 

. ند بما
ایـــن درحالی اســـت که بـــا جدایی 
حـــالا  فاینـــورد،  از  جهانبخـــش 
گزینه هـــای زیـــادی بـــرای همکاری 
بـــا کاپیتـــان تیـــم ملـــی فوتبـــال 

ایـــران اعـــام آمادگی کرده انـــد؛ از 
غربی ترین کشـــورهای دنیا تا چند 
تیم لیـــگ برتری در فوتبـــال ایران!

نکتـــه جالـــب درخصـــوص آخرین 
اینکـــه در  وضعیـــت جهانبخـــش 
شـــرایطی کـــه برخی رســـانه ها طی 
روزهای اخیر از پیشنهادات اروپایی 
بـــه جهانبخـــش خبـــر می دهنـــد 
و در ایـــن بیـــن نیـــز نـــام تیمـــی از 
ســـری آ ایتالیا نیز مطرح شـــده بود 
اما درحـــال حاضـــر یک پیشـــنهاد 
عجیـــب و دور از ذهـــن بـــه علـــی 
جهان رســـیده کـــه البته بـــا وجود 
آنکـــه در ایـــن مـــدت رســـانه های 
رســـمی به آن نپرداختند و این خبر 
فقط در فضای مجـــازی مورد توجه 
قرار گرفـــت، اما حـــالا جهانبخش 
در گفت و گو بـــا ایران ورزشـــی این 

پیشـــنهاد را تأییـــد می کند.
بر همیـــن اســـاس و به ایـــن بهانه 
دقایقـــی بـــا علیرضـــا جهانبخـــش 

کاپیتـــان تیم ملـــی فوتبـــال ایران 
دربـــاره آینـــده کاری اش در ایـــران 
ورزشـــی به گفت و گـــو پرداختیم:

 هنوز هیچ بازیکنی از 
فوتبال ایران در لیگ 
مکزیک بازی نکرده 

است؛ این پیشنهاد تا 
چه اندازه صحت دارد 

و آیا قرار است اولین 
بازیکن ایرانی تاریخ 
لیگ مکزیک باشی؟

و  دارد  صحـــت  پیشـــنهاد  ایـــن 
مکزیکی هـــا چنیـــن پیشـــنهادی 
را بـــه مـــن ارائـــه داده انـــد امـــا آن 

نمـــی روم! ســـمت ها 
پس پیشنهاد 

مکزیکی ها را تأیید 
می کنی؟

قـــاً  تفا ا ؛  ســـت ا رســـت  د بلـــه 
مکزیکی ها پیشـــنهاد خیلی خوب 
و اغواکننـــده ای ارائـــه کردنـــد اما 
همان طـــور کـــه گفتـــم تصمیمی 
برای بـــازی در این کشـــور ندارم و 
فعـــاً به آن ســـوی دنیـــا نمی روم!

هدفت برای فصل 
جدید بازی در لیگ 
کدام کشور است؟

پیشـــنهاداتی به دســـتم رســـیده 
اســـت ولـــی تصمیـــم دارم اگـــر 
شـــرایط فراهـــم باشـــد در اروپـــا 
بمانـــم و بـــه کارم در لیگ هـــای 

اروپایـــی ادامـــه بدهـــم.

یعنی امکان دارد در 
هلند بمانی و در همین 

کشور به بازی ادامه 
بدهی؟

هیچ چیز معلوم نیســـت. شـــاید 
چنیـــن تصمیمی هـــم باشـــد اما 
فعـــاً می خواهم در فوتبـــال اروپا 

. نم بما
صحبت هایی هم از 
پیشنهادات داخلی 

از جمله حضورت در 
استقلال مطرح شده 
است. در این مورد به 

دفعات اعلام کردی 
قصدی برای بازگشت 

نداری. هنوز بر سر 

حرفت هستی؟
بلـــه همین طـــور اســـت و فعـــاً 
برنامه ای برای بازگشت به فوتبال 

ایـــران ندارم.
دربـــاره پیشـــنهاد تیـــم مکزیکـــی 
بـــه جهانبخـــش ذکـــر ایـــن نکته 
جالب اســـت که کـــرول آزول یکی 
مکزیـــک  قدیمـــی  تیم هـــای  از 
اســـت کـــه توانســـته اســـت ۹ بار 
قهرمـــان لیگ این کشـــور شـــود و 
چهـــار مرتبه نیز در جـــام حذفی، 
کاپ قهرمانـــی را بـــالای ســـر برده 
اســـت. همچنیـــن ایـــن تیـــم با ۶ 
عنـــوان قهرمانی در باشـــگاه های 
کونکاکاف، دومین تیـــم پرافتخار 
این مســـابقات محسوب می شود.

یزد با موافقت والیبال ورلد و کنفدراسیون والیبال 
آسیا رسماً میزبان رقابت های قهرمانی باشگاه های 
ی  ر همکا لین  و ا ین  ا  . شد  2 0 2 ۴ سیا  آ ن  ا مرد
کنفدراسیون آسیا با شرکت والیبال ورلد، برای 
برگزاری مسابقات است که قرعه اش به نام ایران 
در یزد برای رقابت های قهرمانی باشگاه های مردان 

آسیای 202۴ افتاد.
طر  خا به  ورلد  ل  لیبا ا و شرکت  که  یی  نجا آ ز  ا
تحریم های ظالمانه علیه ایران تاکنون همکاری 

والیبال  فدراسیون  با  مسابقات  برگزاری  برای 
ایران نداشته، اما این بار از بین ژاپن و ایران، با 
فدراسیون  رئیس  تقوی  سیدمیلاد  رایزنی های 
والیبال میزبانی به ایران و شهر تاریخی یزد داده شد.  
کنفدراسیون والیبال آسیا با حضور دو تیم از ایران 
یعنی قهرمان  لیگ و میزبان رقابت ها موافقت کرده 
تا این مسابقات با حضور ۱2 تیم با فرمول و شرایط 
جدید زیر نظر والیبال ورلد از ۱۸ تا 2۵ شهریور در 

یزد برگزار شود.

یزد رسماً میزبان باشگاه های والیبال آسیا شد

برش

مهری رنجبر
خبر نگار

شهاب رستگار
خبر نگار
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